
 
 
 

 

 

Benvolguts amics i amigues de La Unió, Associació d’Entitats Sanitàries i Socials, Creu 
Sant Jordi 2010, 
 
 
Avui havia i volia estar amb vosaltres, com en tantes ocasions, ja que aquesta és per a 
mi una ocasió especial perquè us vull agrair el vostre elevat sentit de la responsabilitat i 
del compromís envers el sector de la salut de Catalunya (un dels sectors econòmics i 
socials més importants i estratègics). També, us vull agrair la confiança que heu tingut 
en la meva persona i en els meus equips. Ironies de la vida,  avui a Madrid em fan 
«personalitat sanitària de l’any». 
 
Aquests darrers anys, junts hem fet un camí apassionant: 
 

• La planificació estratègica i operativa 
• El nou model del sistema de pagament i de convenis i contractes, i de xarxes del 

SISCAT 
• El fort creixement dels primers anys (el pressupost del Departament de Salut ha 

crescut el 75%), de professionals (equiparació salarial, conveni de la XHUP), 
d’inversió en equipaments i TIC 

• La Llei de salut pública i el Pla d’innovació d’atenció primària i salut comunitària 
• La nova descentralització, amb els governs territorials de salut 
• L’Impuls extraordinari de la  recerca i la innovació 
• La nova visió del sector salut com a sector econòmic local i global  

 
Hem hagut de superar la falta de professionals a través d’aliances, que han de 
continuar, i sobretot hem hagut de salvar les grans dificultats econòmiques dels darrers 
anys. 
 
Ara el futur és vostre i és urgent saber quins són els elements de sostenibilitat (aquí i a 
l’Estat). 
 
En particular, voldria demanar-vos que: 
 

• Vetlleu per la salut pública i que la prioritzeu 
• Feu aliances territorials, tres o quatre grans xarxes 
• Pacteu amb els metges un nou model retributiu, d’acord amb els sindicats 
• Valoreu la infermeria 
• Desenvolupeu les TIC fins al final 
• Feu que no perdin pes ni la recerca ni la docència 
• Feu, tossudament, del sector de la salut, un dels sectors econòmics potents per 

a Catalunya i internacionalment  

 
I ara, prou de manar! 
 
 



 
 
 

 

 

Sabeu que valoro i reivindico que la política tingui ànima, sinó és simple gestió i que 
alhora crec que la política sense una bona gestió és demagògica. Valoro que en les 
relacions humanes i institucionals hi hagi afectivitat. Cal incorporar la intel·ligència 
emocional en els poders públics. 
 
Gràcies a La Unió, gràcies al Boi Ruiz i al Feliu Sucarrats, ambdós presidents, i a tot el 
cos tècnic i les institucions associades.  
 
De nou, gràcies; m’heu regalat un dels millors anys de la meva vida. La Marina sempre 
hi serà: ara al Parlament i demà... encara no sé on. 
 
Un abraçada i un petó a tothom, 
 
 
 
Marina Geli i Fàbrega 
 
Barcelona, 16 de desembre de 2010 
 
 
 
 
 
 


